
45v perheellinen kiinteistöalan yrittäjä. Vuodesta 2006 alkaen As oy Honkakydön 
puheenjohtajana sekä lyhyemmän aikaa kolmessa muussa lahtelaisessa taloyhtiössä. 
Olen toiminut 5 vuotta Kiinteistöliitto Päijät-Hämeen hallituksen puheenjohtajana, jonka 
aikana olen saanut ymmärryksen KLPH:n toimintaympäristöstä, ja saanut käsityksen siitä, 
miten yhdistystä ja sen toimintaa kehitetään jäsenistönsä tarpeiden täyttämiseksi. 
Strategiassa olemme asettaneet tavoitteeksi ”Valtakunnan aktiivisimmat jäsenet”. Olen nyt 
ollut viisi vuotta myös Suomen Kiinteistöliiton hallituksessa sekä työvaliokunnassa, joka on 
luonut minulle hyvät suhdeverkostot kattojärjestöön, sekä muihin alueyhdistyksiin 
mahdollistaen hyvän ja rakentavan yhteistyön. Olen jatkossakin valmis aktiivisesti olemaan 
mukana toimimaan jäsenistömme hyväksi sekä paikallisesti että valtakunnallisesti.  
 


